
 

 

Byrådsmøde den 29. april 2020 

Spørgsmål stillet af Tove Rump om 5G teknologi 

Spørgsmål 
Jeg vil gerne have Hillerød Byråds svar på, om vi som borgere i Hillerød Kommune kan få bevis 

for, at den 5G teknologi, der nu rulles ud, på ingen måde er til skade for levende celler - heller 

ikke på længere sigt? 

Svar: 
Udrulning af 5G er et nationalt anliggende, der varetages af Energistyrelsen under Energi- 

Forsynings- og Klimaministeriet. Hillerød Kommune har som sådan ingen handlemuligheder i 

den sammenhæng, men er optaget af, at der sker den fornødne digitale udvikling i hele 

kommunen. Hillerød Kommune sætter derfor lid til, at Staten regulerer udrulningen under de 

hensyn, der skal tages.  

I kan kontakte Energistyrelsen via mail på ens@ens.dk, på tlf. 33 92 67 00 eller via Digital 

Post på Borger.dk for svar på spørgsmål om 5G-udrulningen i Danmark. 
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